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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

W dniu 14 lipca 2009 r. na 157. posiedzeniu Komisji Gospodarki Narodowej, której tematem by³y
krajowe zasoby gazu ziemnego i ropy naftowej oraz ocena mo¿liwoœci zwiêkszenia ich wydobycia, poru-
szono wiele istotnych kwestii. Poœród nich by³a tak¿e sprawa gospodarczego wykorzystania z³ó¿ metanu
w Rybnickim Okrêgu Wêglowym.

Sprawê tê podniós³ znawca górnictwa, pan senator profesor Antoni Motyczka, podaj¹c przyk³ady zin-
wentaryzowanych, choæ nieeksploatowanych bogatych z³ó¿ metanu na terenie Rybnickiego Okrêgu Wê-
glowego. Metan to w Polsce wci¹¿ niewykorzystane Ÿród³o energii, które zagospodarowane tak jak
w Marklowicach, gdzie jest Ÿród³em ogrzewania kompleksu szkolnego, s³u¿yæ mo¿e lokalnym samo-
rz¹dom, a tak¿e gospodarce jako alternatywa dla innych Ÿróde³ energii – wêgla, a zw³aszcza deficytowe-
go gazu ziemnego.

Przedk³adam tê sprawê Panu Premierowi, jak zawsze zatroskanemu o rozwój polskiej gospodarki,
w nadziei na podjêcie stosownych dzia³añ, które wyzwol¹ istniej¹ce rezerwy gospodarcze.

Z uszanowaniem
Henryk Maciej WoŸniak




